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Referat fra FAU-møte  
  
 
Dato:   Mandag 13.1.24 
Kl.:  19.30 - 21:00 
Sted:  Personalrom Godeset skole 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

Trinn A Møtt B Møtt 

1 Dara Bamerni  Dara Bamerni  

2 Tove Haugvaldstad M 
Andreas Nordang 
Uhre 

M 

3 Janne Amundsen M Torbjørn Olsen M 

4 Irina Rokstad (leder) M Jane Iren Omland M 

5 Fredrik Endresen M Anne May Sundstøl M 

6 Kristin Hennahagen M Atle Baldersheim M 

7 Selina Tysseland M 
Magdalena 
Dworniczak-
Filipowska 

M 

 
Rektor: 
Ragnvald Nilsen 
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Agenda 
 

Beskrivelse Ansvar 

 
Informasjon fra rektor Rektor 

 
Informasjon fra FAU-leder FAU-leder 

  

Informasjon fra Utvalgene / andre organer  

 
Eventuelt  

  

 

Saksgjennomgang 

 

Beskrivelse Ansvar 
Administrativt  

 

Informasjon fra rektor  

 
- Rektor informerte om situasjonen på bygg B. Det igangsettes en prosess 

med varig bruksendring, som betyr at det vil bli brukt til skole frem til det 
skal brukes til noe annet.  

- Lyst ut stilling på avdelingsleder 5.-7. Nåværende avdelingsleder søker 
forlenget permisjon, ut hele neste skoleår. 

- Utlyser nye lærerstillinger på mandag. Blir 1, kan bli 2.  
- Rektor kan gjerne si noe om Elevundersøkelsen og nasjonale prøver på 

neste FAU-møte 10 februar. 
 
 
 
 

 
Rektor 
+ 
SFO-leder 
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Informasjon fra rektor  

 
SFO-leder informerte: 

- Av- og påmelding til SFO i skolens ferier. Spesielt et problem i jula, der 
mange av de ansatte vil ha fri. Da julen var ferdig var det ca. 30 % av de 
påmeldte barna som ikke dukket opp. På julaften og nyttårsaften møtte 
70 % av de påmeldte barna ikke.  

- SFO-leder tar ringerunde i forkant av julen til dem som ikke har svart.  
- Personalet må møte ut fra hvor mange barn er påmeldte, det samme 

gjelder bestilling av mat.  
- Hva kan gjøres for å få mer reelle tall for påmelding i skolens ferier?  
- Har forsøkt ulike varianter av påmeldingsrutiner, men resultatene blir de 

samme.  
- Kan dette settes ut til SFO-utvalget (Andreas, Torbjørn, Kristin)? 

 

Informasjon fra FAU-leder  

 
- Innkommet sak, språkbruk hos barna.  

Rektor: nye skoleregler, nå er det mye mer konkret enn tidligere. Skrevet til 
elevene. Dropper de tidligere skolereglene, det som ligger i de nye 
skolereglene skal gjennomgås av alle lærere med elevene (og gjerne også 
foreldre/barn). I tillegg innføres noen fokusregler som gjelder ting som må 
jobbes akutt med akkurat nå. 3 stykker p.t. 
 
Banning/ufint språk omgir barna, spesielt via skjerm. Generelt ordforråd 
innsnevres, ting fremstilles mer svart/hvitt enn før.  
 

- Skolematordning: ordningen er nå av bystyret vedtatt avsluttet etter 
skoleåret 24/25. Den har ikke fungert optimalt, rektor videreformidler gjerne 
innspill.  
 
Forslag fra FAU: rektor bør etterlyse en evaluering uansett, som et 
kunnskapsgrunnlag dersom dette i fremtiden blir forsøkt igjen.  
 

- Irina har vært på Kommunalt Foreldreutvalg. Info der om trender i 
ungdomsmiljøer, Byterminalen som et trøblete sted. Digitalt: stort 
foreldremøte arrangeres til våren, spesielt rettet mot foreldre med barn på 
ungdomstrinnet og i storskolen. Info deles på Spond når det er klart.  
Therese fra KFU ga info fra KFU: Spond er viktig kanal for KFUs arbeid. Alle 
FAU-representanter skal signere taushetserklæring.  
 

- FUG foredrag på skolen i uke 8 (19. februar)? Det er mulighet for to skoler, 
og førstemann til mølla gjelder. Vi meldte Godeset på og fikk avslag.  

 
- Arrangement med Gleding på Odeon kino 29. januar. Inspirerende kveld om 

familielivet og nabolaget. Irina + inntil 3 andre deltar. 

FAU-leder  
+ 
rektor 
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Informasjon fra FAU-leder  

 
- Selina, Irina og Magdalena deltar på foredrag om SoMe kommende onsdag 

15.1.25.  
 

 

Informasjon fra utvalgene  

 
Informasjon – Nærmiljøutvalget 
 
Parkering på bygg B. Det parkeres svært farlig og uorganisert. Hva kan gjøres?  

- Rektor: hvis bygg B nå blir permanent skolebygg så må det gjøres noen grep 
som løser dette. For øyeblikket kan dette meldes inn i et kommunalt 
rapporteringssystem. Nærmiljøutvalget sender Ragnvald en mail som han 
videreformidler.  

 

 
Tove, Jane Iren, 
Fredrik, Kristin 

Informasjon – SU 
Første møte 15. januar. 
 
 
 

Irina, Janne og 
Selina 

Informasjon – SFO-utvalget 
 
Skjermbruk i SFO. Andreas deler referat fra møte med SFO-leder juni 2024 med de 
andre i utvalget.  
 

Andreas, 
Torbjørn, Kristin 

Informasjon – Skolemiljø/Digitalt utvalg 
 
Stenging av Youtube: Rektor rapporterer at det er mulig å stenge Youtube på skolen, 
men det reiser noen problemstillinger som lærerne må drøfte. 
 
Avslag på søknad til Den Gule Banken om støtte til oppmaling av spill/leker i 
skolegården.  Vi trenger et prisoverslag for å søke.  
 
Tema til skolemiljøuken: vi kan sette inn et eller flere av de foredragene som nå er 
bestilt. 
 

Janne, Torbjørn, 
Anne May, 
Selina, 
Magdalena 

Informasjon – Skole/hjem-utvalg 
 
Språkbruk: FAU-medlemmene bør spre de nye skolereglene til sine trinn via Spond.  
 
Plan for skole/hjem-samarbeid. Ikke gjennomgått samlet av utvalget.   
 
 
 

Dara, Anne 
May, Kristin, 
Atle 
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Informasjon – Bydels-FAU/KFU 
 
 
 

Magdalena 

Informasjon – 17. mai-komiteen 
 
Har bedt Stavanger kommune om utvidet støtte til 17. mai i år. Behandles i 17.mai-
komiteen i bystyret 26. januar.  
 
Selina har fått inn masse gevinster til utlodning!!! 
 
Stor del av maten er nå i boks, sponset av Rema/Coop/Kiwi. Det dekker en god del 
av matbudsjettet, som bruker å være den største utgiftsposten. Vi må dekke 
halvparten selv. 
 
Hva mangler vi? Servietter, bestikk, trøstepremier. Flere lodd?  
 
Planleggingsmøte/rydde i lageret/gjennomgå premier i februar. FAU fordeler 
oppgavene klassevis.  
 

Dara, Andreas, 
Torbjørn, Irina, 
Jane Iren, 
Fredrik, Anne 
May, Atle, 
Selina 

 

Eventuelt.  
  
 

 

 
Neste ordinære FAU-møte er mandag 10. februar 2025.  Innkalling følger   


